

Title (en)

Mounting device for surfaces designed for public advertisement purposes on outdoor mobile refuse bins.

Title (de)

Vorrichtung zur Anbringung von für öffentliche Werbezwecke bestimmte Flächen an rollbaren Müllbehältern im Freien.

Title (fr)

Dispositif d'application de surfaces destinées à l'affichage publicitaire sur les poubelles mobiles à roulettes de plein-air.

Publication

EP 0441082 A1 19910814 (FR)

Application

EP 90430002 A 19900201

Priority

FR 8807666 A 19880606

Abstract (en)

It is constituted by an integral covering (1) of the bin (2) exhibiting four square cut-out shapes (12) for the passage of the castors (6), a cutout (13) for the passage of the outlet (8) two cutouts (9) for the passage of the lifting handles (7) and two rectangular cutouts (3) whose sides have a fixing groove (10) for inserting the plaques in transparent plastic material (4) fixed by application of adhesive mastic (11) between the outer edges of the plaques (4) and the inner edges of the fixing grooves (10) in order to permit viewing of the public advertisement interposed between the plaques (4) and the bin (2). After insertion of the bin (2) to the covering (1) the X-shaped part (14) bolted (15) onto the castor supports (5) holds the covering (1) fixed to the bin (2). The device according to the invention is particularly designed for public advertisement on outdoor mobile refuse bins. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif permettant d'appliquer des surfaces destinées à recevoir des affiches publicitaires sur les poubelles mobiles à roulettes de plein-air. Il est constitué d'un habillage intégral (1) de la poubelle (2) présentant quatre formes de découpe carrée (12) pour le passage des roulettes (6) une découpe (13) pour le passage de l'écoulement (8) deux découpes (9) pour le passage des poignets de levage (7) et deux découpes en rectangle (3) dont les côtés sont en décroché (10) pour insérer les plaques en matière plastique transparent (4) fixé par l'apport de mastic adhésif (11) entre les bords extérieurs des plaques (4) et les bords intérieurs des décrochés (10) pour permettre la vision des affiches publicitaires posées entre les plaques (4) et la poubelle (2). Après l'introduction de la poubelle (2) dans l'habillage (1) la pièce en X (14) boulonnée (15) sur les supports de roulettes (5) tient plaqué l'habillage (1) à la poubelle (2). Le dispositif selon l'invention est particulièrement destiné à l'affichage publicitaire sur les poubelles mobiles de plein-air. <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 25/34; B65F 1/00; G09F 23/00

IPC 8 full level

B65F 1/14 (2006.01); **G09F 21/04** (2006.01); **G09F 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/14 (2013.01); **G09F 21/04** (2013.01); **G09F 23/00** (2013.01); **G09F 2023/0025** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 7810440 U1 19781130
- [Y] DE 1586623 A1 19700806 - FUTS METALLIQUES GALLAY S A
- [Y] GB 1279232 A 19720628 - TANKS AND DRUMS LTD
- [Y] US 3866824 A 19750218 - LEWIS LINFORD H
- [A] AT 243182 B 19651025 - ZOELLER ELISABETH [DE], et al
- [A] DE 7209784 U

Cited by

GB2285210A; DE29513655U1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB

DOCDB simple family (publication)

FR 2634936 A1 19900202; EP 0441082 A1 19910814

DOCDB simple family (application)

FR 8807666 A 19880606; EP 90430002 A 19900201